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J e g y z ő k ö n y v  

 

 

Készült: Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testületének nyilvános ülésén, 2020. 

október 27-én 17.30 órakor a Művelődés Ház nagytermében. 

 

 

Jelen vannak:  Márkus Erika polgármester  

   Hiltser Mátyás alpolgármester 

                        Szakos Géza alpolgármester 

                        Nusser Györgyné, 

             Sándor Vincéné, 

             Kammerhofer Lívia,  

            Antonovich Gáspár képviselők 

  

 

Hivatalból jelen van: dr. Gáli Péter jegyző  

Wiegerné Mészáros Erika aljegyző 

Mikovichné Kiss Gizella jegyzőkönyvezető  

 

 

Meghívottak: Polhammer Jenő, a Movinnov Kft. ügyvezető igazgató 

   

 

Érdeklődők: 14 fő 

 

Márkus Erika polgármester: köszönti a képviselő-testületi ülésen megjelenteket, az ülést 

megnyitja. Megállapítja, hogy az ülés határozatképes, mivel a megválasztott 7 képviselőből 6 

képviselő jelen van. Hiltser Mátyás alpolgármester jelezte, hogy munkahelyi elfoglaltsága miatt 

késik az ülésről. 

A képviselő-testületi ülés jegyzőkönyvének hitelesítésére  Kammerhofer Lívia és Antonovich 

Gáspár képviselőket kéri fel.  

 

Polgármester a továbbiakban elmondja, hogy az ülés meghívóját minden képviselő-testületi tag 

kézhez kapta, amely tartalmazza a napirendi javaslatot. Javasolom pótlólag a napirendre 

felvenni a „tisztítsuk meg az országot” pályázaton való részvétellel kapcsolatos előterjesztést.  

Megkérdezi, hogy van-e kérdés, vagy más javaslat a napirenddel kapcsolatban.  

 

Nusser Györgyné képviselő: a pénzügyi bizottság javasolja a napirendre felvenni a testületi 

ülésekről való hiteles tájékoztatás érdekében, video felvétel készítésre vonatkozó árajánlat 

kérést. 

 

Márkus Erika polgármester: a kiegészítésekkel együtt javasolja a napirend elfogadását. 

 

A Képviselő-testület 6 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

 108/2020.(X.27.)     határozat  

 

A Képviselő-testület az ülés napirendjét az alábbiak szerint fogadja el: 
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1.) Bezenye közrend és közbiztonsági helyzetéről beszámoló 

2.) Háziorvosi szolgálat beszámolója  

3.) Beszámoló a védőnő tevékenységéről 

4.) Beszámoló a Bezenyei Művelődési Ház és könyvtár munkájáról 

5.) Beszámoló a Mosonmagyaróvár Térségi Társulás munkájáról 

6.) Térségi Társulás Társulási Megállapodás módosítása 

7.) a.) A szociális tüzelőanyag juttatásról szóló rendelet megalkotása 

b) Szociális tüzelőanyag beszerzése 

8.) Településrendezési terv módosításával kapcsolatos döntés  

9.) 2021. évi folyószámla hitel igénylés 

10.)Műszaki ellenőr megbízása a művelődési ház felújításához 

11.)Közművelődési szakember beiskolázása 

12.)Papréti Művelődési Ház felújítási munkáinak támogatása 

13.)Önkormányzat tulajdonában lévő sörpad garnitúrák, sátor és hangosítási eszközök 

bérbe adása 

14.)Szigetköz Natúrpark Egyesületi tagság 

15.)Telek-kiegészítés címén értékesítésre kijelölt ingatlanok vételárának meghatározása 

16.)Jogi állásfoglalás megtárgyalása 

17.)Tisztítsuk meg az országot pályázaton való részvétel  

18.)Nyilvános testületi ülések kamera felvételére árajánlat kérés 

 

Napirend előtt 

 

Márkus Erika polgármester: a napirend előtt felhívja az ülésről kép és hangfelvételt készítő 

fiatalember figyelmét, hogy jogellenes célra nem használhatja fel a felvételt. A jó hírnévhez 

való joga minden képviselőnek, a jegyző úrnak és aljegyző asszonynak és jómagamnak, 

valamint a jelenlévőknek is van. Az elmúlt hetekben eluralkodott a közösségi oldalakon nem 

csak az önkormányzat, hanem az egész falu lejáratása, rágalmazás és becsületsértés kategóriáját 

is kimerítve, ezért szeretné, ha a felvételek birtokosa Radich Marcell csak jogos célra használná 

fel a felvételeket.  

 

Az önkormányzat pénzügyi helyzetével kapcsolatosan elmondja, hogy az Önkormányzat  

számláján a mai napon 1.472.050,- Ft van. Adószámlánkon 4.522.769,- Ft az egyenleg. Letéti 

számlán a művelődési ház felújítására 10.259.860,- Ft van elkülönítve.  

Adóbevételeket még vár az önkormányzat két cégtől, melyek közül az egyik egy nagyobb 

összeget, illetve a másik nagy cég aki részletfizetési kérelemmel fordult az adóhatósághoz 5 

millió forintonként folyik be az adó. A következő hónapban az adózás helyzetéről beszámoló 

készül a képviselő-testületnek. 

A elmúlt testületi ülés  pénzügyi beszámolója óta 30.746.740,- Ft került kifizetésre, melynek 

egy jelentős része 23.641.865,- Ft, a Makadám Kft. részére került kifizetésre, a többi pedig a 

ránk maradt ki nem fizetett számlákra. A Makadám Kft.-nek közel 46 millió került kifizetésre, 

valamint 7 millió forint normatíva visszafizetésére is sor került.  Összességében ez évben az 

előző vezetés által ránk hagyott számlákat sikerült kifizetni,  ami nagyon nagy érték. 

A sportegyesületnek megelőlegeztünk közel két millió forintot, ennek a két milliónak a 

visszafizetése akkor fog megtörténni, ha az utolsó engedélyt is megkapják a pályázat 

befogadójától. Még egy hiánypótlás volt folyamatban.  

A közvilágítás korszerűsét végző cég november végén elkészíti a Kossuth utca hátsó részének 

közvilágítását, ahol ez eddig nem volt meg. 
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Az ipari park ingatlanainak értékesítésével kapcsolatban Pollhammer Jenőt, a Movinnov Kft. 

ügyvezető igazgatóját kérem fel egy rövid tájékoztató megtartására. Az Önkormányzat a feladat 

lebonyolítására a Movinnov Kft-t bízta meg.  

 

Pollhammer Jenő Movinnov Kft. ügyvezető igazgatója: Bezenye Községi Önkormányzat 4 db, 

egyenként 5000 m² nagyságú ipari terület értékesítésére kérte fel a kft-t. A pályázati felhívás 

megjelent a Kisalföldben, valamint a Lajtapressben, az önkormányzat honlapján is. Az induló 

licit ára  nettó 5.000,- Ft/m² lesz. November 10-ig kell az írásbeli ajánlatokat az érdeklődőknek 

beadni. 10 %-os bánatpénz került meghatározásra. Ha a pályázó nyer a liciten, akkor a vételár 

részét képezi a befizetett összeg. Amennyiben nem nyer akkor visszafizetésre kerül a 

pályázónak.  A kiírás részletesen tartalmazza a beépítési feltételeket. 

 

Márkus Erika polgármester: bezenyei kisvállalkozóktól  kérdés érkezett, hogy juthatnak kisebb 

területekhez, mivel az ipari park telkei viszonylag nagyok.  A telkek nem oszthatók meg, mert 

akkor hosszú, keskeny csíkokra tagolódnának. Milyen megoldást tud javasolni az 

érdeklődőknek? 

 

Pollhammer Jenő Movinnov Kft. ügyvezető igazgatója: közösen tudnak telket vásárolni és 

használati megosztással tudják a telkeket használni, amit a későbbiekben lehet albetétesíteni. 

 

Kovács István bezenyei lakos: az önkormányzat miért nem tud legalább egy telket megosztani? 

 

Márkus Erika polgármester: a rendezési terv szerint 3.000 m²-nél kisebb terület nem lehet az 

ipari parkban. Ha kisebb területet szeretnének kialakítani, az rendezési terv módosítással is jár, 

továbbá a közművek kialakítása jelentős többletköltséggel járna. 

 

Kovács István bezenyei lakos: azoknak akik szeretnének területet vásárolni az ipari parkban és 

azt megosztani egymás között, ez jelentős plusz költséget jelent. Az önkormányzat nem tud 

segíteni a helyi kisvállalkozóknak ebben?  

 

Pollhammer Jenő Movinnov Kft. ügyvezető igazgatója: az önkormányzat nem tehet 

különbséget a vásárlók között, mert az törvény ellenes. 

 

Márkus Erika polgármester: jogszabály szerint történik az értékesítést. Azért bízták meg a 

Movinnov Kft-t - aki már Mosonmagyaróváron ilyen tevékenységben részt vett -, mert van 

tapasztalatuk, jártasságuk az értékesítés lebonyolításában. A hatályos jogszabályok alapján 

történhet az értékesítés. Helyben nem hozhatnak olyan döntést, alkothatnak helyi rendeletet, 

ami ellentétes a felettes jogszabályokkal. Az az egyetlen megoldás van, hogy többen vásárolják 

meg a területet, majd albetétesítik. 

 

Dobi Barnabás bezenyei lakos: 500 m²-es területet szeretne vásárolni az ipari parkban.  

 

Kovács István bezenyei lakos: az ipari parkban 1000 m²-es területet szeretne vásárolni, s tud 

még érdeklődőket, akik 1000-1500 m²-es területet szeretnének. Elmondja, hogy közösködni 

nem szeretne. 

 

Márkus Erika polgármester: közösen vásárolnak meg egy területet, amit a használati szerződés 

alapján albetétesítenek, s onnantól kezdve már nem lesz közös.  
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Pollhammer Jenő Movinnov Kft. ügyvezető igazgató: ha albetétesítik a telekrészeket, akkor 

már nem lesz közös. Az lesz a helyzet, mint a társasházak esetében.  

 

Márkus Erika polgármester: jelen pillanatban az ipari parkos területeknél ez az egyetlen módja, 

hogy kisebb területeket is lehet vásárolni. Természetesen, ha komolyra fordul a dolog, akkor a 

kisebb területeket vásárolni kívánó személyeket össze tudjuk hozni egy csapattá, hogy tudjanak 

egyeztetni. 

Amennyiben kérdés merül fel, kéri írásban juttassák el a hivatalba, hogy továbbítani tudja a 

Movinnov Kft. felé. Várjuk a vevőket. 

 

Bejelenti, hogy időközben 17.45 perckor megérkezett Hiltser Mátyás alpolgármester úr. A 

képviselő-testület így 7 főre kiegészült.  

 

 

1.) napirend 

Bezenye közrend és közbiztonsági helyzetéről beszámoló 

 (1.melléklet) 

 

Márkus Erika polgármester: elmondja, hogy a beszámolót minden képviselő megkapta, a  

bizottságok is megtárgyalták. Felkérem Kovács Lászlóné rendőr alezredes ismertesse Bezenye 

közbiztonságát érintő legfontosabb kérdéseket.    

 

Kovács Lászlóné rendőr alezredes: köszönti a megjelenteket. Elmondja, hogy ő lett a 

hegyeshalmi rendőrőrs parancsnoka, 2019 október 1-jétől. Egy 10 fős csapattal 

tevékenykednek,  9 település tartozik hozzájuk, ezért nagyon sok feladatuk van. A helyi 

képviselő Petrik Tamás. Bármi probléma van, nyugodtan forduljanak a kollégámhoz. 

Készítettem egy olyan kimutatást, ami 2017-től tartalmaz adatokat. Össze tudják hasonlítani. 

Nagyon-nagyon megnyugtató adatok vannak. A közlekedési balesetek abból következnek, 

hogy egy idő után rutint szerűen történik a közlekedés. Sajnos az önök településén is vannak 

olyan közlekedés jelző táblák, amik nem megfelelően kerültek elhelyezésre. Fontos, hogy 

figyeljenek a jelzőtáblákra. Gondolok itt a kerékpárosokra és a gyalogosokra is. Hiszen ők 

tudják elszenvedni a legnagyobb sérülést, hogyha gépkocsival ütköznek. 2020-ban egy sérülés 

nélküli baleset történt nyilvántartásunk szerint. Nincsenek olyan nagy problémák a településen, 

Bezenye nyugodt és biztonságos. Ahhoz, hogy ez így is maradjon, szeretnénk kérni a lakosság 

együttműködését. Az ünnepek közeledtével egyre többen vannak, akik vissza élnek, azzal, hogy 

az emberek jóhiszeműek és adakozóak. Mosonmagyaróváron többször találkozhatnak olyan 

emberekkel, akik pénzt kérnek. Ha szeretnének adakozni kérjenek igazolvány. Nagyon fontos, 

hogy a lakásokba kit engednek be. Gázóra leolvasónak, vízóra leolvasónak mindig kérjék el az 

igazolványát és írják fel azt a nevet, ami az igazolványon van, hogyha valami probléma lesz, 

akkor tudjanak adatot szolgáltatni a hatóságnak. Nagyon örülünk, hogy polgárőrség alakult a 

településen, szeretnénk velük együtt dolgozni és jó kapcsolatot kiépíteni.  

 

Márkus Erika polgármester: november 1.-jén már megkezdjük a szolgálatot. Minden feltétel 

adott, hogy működjön a polgárőrség.  

 

Kovács Lászlóné rendőr alezredes: mi is jelen leszünk a temető környékén.  

 

Márkus Erika polgármester: bízunk benne, hogy szoros együttműködéssel még 

biztonságosabbá tudjuk tenni a települést. A polgárőrség nevében mondhatom, hogy rajtunk 
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nem fog múlni. Szeretnék egy kerekasztal beszélgetést összehívni, a téli krízis időszakkal 

kapcsolatban.  

 

Nusser Györgyné képviselő: a pénzügyi bizottság megtárgyalta a beszámolót és  azt elfogadásra 

javasolja a képviselő-testületnek. A bizottság és a falu lakói nevében is köszönjük a szolgálatot. 

 

 

Márkus Erika polgármester: további kérdés, észrevétel nincs, ezért szavazásra bocsátja Bezenye 

közrend és közbiztonsági helyzetéről szóló beszámolót. 

 

A képviselő-testület 7 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozza: 

 

 

109/2020. (X.27.)     határozat 

 

Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete Bezenye 

közrend és közbiztonsági helyzetéről szóló beszámolót a 

jegyzőkönyv 1. sz. mellékletének megfelelő tartalommal 

elfogadja. 

    Felelős: Márkus Erika polgármester 

    Határidő: azonnal 

 

2.) Napirend 

Háziorvosi szolgálat beszámolója 

(2. melléklet) 

 

Márkus Erika polgármester: a beszámolót megtárgyalta a humán bizottság, kéri a bizottsági 

vélemény ismertetését. 

 

Kammerhofer Lívia elnök:  a humán bizottság megtárgyalta a háziorvosi szolgálat munkájáról 

szóló beszámolót, amit egyhangúlag elfogadásra javasolnak a képviselő-testületnek. 

Köszönetét fejezi ki doktor úrnak és a szolgálatban dolgozóknak kitartó munkájukért. 

 

Márkus Erika polgármester: ha bármi segítséget tud az önkormányzat biztosítani, akkor tessék 

jelezni. Köszöni doktor úr munkáját. 

 

Szavazásra bocsátja a háziorvosi szolgálat beszámolóját. 

 

A képviselő-testület 7 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozza: 

 

 

110/2020. (X.27.)     határozat 

 

Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a háziorvosi 

szolgálat beszámolóját 2. sz. melléklet szerinti tartalommal 

elfogadja. 

Felelős: Márkus Erika polgármester 

    Határidő: azonnal 

 

 



6 

 

 

3.) Napirend 

Beszámoló a védőnő tevékenységéről 

(3.melléklet) 

 

Márkus Erika polgármester: a humán bizottság megtárgyalta a beszámolót, kérem 

Kammerhofer Líviát ismertesse a javaslatukat. 

 

Kammerhofer Lívia elnök: a humán bizottság egyhangúlag elfogadásra javasolja a képviselő-

testületnek a védő beszámolóját. 

 

Márkus Erika polgármester:  dr. Iván Endre háziorvost kérdezi, hogy milyen volt a községben 

a HPV oltás népszerűsége? 

 

dr. Iván Endre háziorvos: a HPV oltás népszerűsége nem volt rossz, de lehetne még jobb is, 

főleg a fiúk körében.  

 

Márkus Erika polgármester: további kérdés, észrevétel nincs, szavazásra bocsátja a védőnő 

tevékenységéről szóló beszámolót. 

 

A képviselő-testület 7 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozza: 

 

 

111/2020. (X.27.)      határozat 

 

Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja a 

védőnői tevékenységről szóló beszámolót a 3.sz. melléklet 

szerinti tartalommal. 

Felelős: Márkus Erika polgármester 

    Határidő: azonnal 

 

 

 

4.) Napirend 

Beszámoló a Bezenyei Művelődési Ház és könyvtár munkájáról 

(4. melléklet) 

 

Márkus Erika polgármester a képviselő-testület megkapta a beszámoló anyagát a humán 

bizottság megtárgyalta, megkérem Kammerhofer Líviát ismertesse a humán bizottság 

javaslatát. 

 

Kammerhofer Lívia elnök a humán bizottság elfogadásra javasolja a beszámolót. 

 

Márkus Erika polgármester több rendezvénye elmaradt a művelődési házunknak a járvány 

miatt. Bízunk benne, hogy ha vége ennek a járványnak akkor ezeket a rendezvényeket tudjuk 

pótolni. 

 

Fettik Rezsőné könyvtáros igen szeretnénk pótolni az elmaradt rendezvényeket. 

 



7 

 

Márkus Erika polgármester további kérdés észrevétel nem érkezett. Szavazásra bocsájtom a 

napirendi pontot. 

 

A képviselő-testület 7 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozza: 

 

 

112/2020. (X.27.)      határozat 

 

Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a. 4. sz. 

melléklet szerinti tartalommal elfogadja a Bezenyei Művelődési 

Ház és könyvtár munkájáról szóló beszámolót. 

Felelős: Márkus Erika polgármester 

    Határidő: azonnal 

 

 

5.) Napirend 

Beszámoló a Mosonmagyaróvár Térségi Társulás munkájáról 

(5. melléklet) 

 

Márkus Erika polgármester: a humán bizottság tárgyalta a beszámolót, kéri a bizottsági 

vélemény ismertetését. 

 

Kammerhofer Lívia elnök:  a humán bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolja a 

képviselő-testületnek a térségi társulás munkájáról szóló beszámolót. 

 

Márkus Erika polgármester: Bezenye csatlakozott a hospice ház fenntartásához, és már két 

bezenyei állampolgár igénybe vette ezt a szolgáltatást.  Nagyon jó döntés volt, hogy 

csatlakoztunk ehhez az ellátáshoz. A Térségi Társulás keretében január 1-től Bezenye 

csatlakozik az idősek otthona, gondozóháza, idősek klubja ellátásokhoz, amellyel újabb 

lehetőségeket biztosítanak a falu lakói számára.  

További kérdés, észrevétel nincs, szavazásra bocsátja a Mosonmagyaróvár Térségi Társulás 

munkájáról szóló beszámolót. 

 

A képviselő-testület 7 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozza: 

 

 

113/2020. (X.27.)      határozat 

 

Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja a 

Mosonmagyaróvár Térségi Társulás munkájáról szóló 

beszámolót. 

Felelős: Márkus Erika polgármester 

    Határidő: azonnal 

 

 

 

6.) Napirend 

Térségi Társulás Társulási Megállapodás módosítása 

6. melléklet 
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Márkus Erika polgármester elmondja, hogy  a társulási megállapodás módosítását az indokolja, 

hogy Bezenye csatlakozik a társulás szolgáltatásaihoz.  Az önkormányzat maximálisan 

támogatja, hogy az idős emberek, akiknek igénye van, bekerülhessenek az idősek ellátó 

rendszerébe, az idősek otthonába, vagy az idősek klubjába. Aki szeretne ezekkel a 

lehetőségekkel élni, 2021. január 1-jétől tudja igénybe venni. Felkéri a  humán bizottság 

elnökét, hogy ismertesse a  társulási megállapodás módosítását. 

 

Kammerhofer Lívia elnök:  a humán bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolja a 

képviselő-testületnek a társulási megállapodás módosítását. 

 

Márkus Erika polgármester kérdés, észrevétel nincs, szavazásra bocsátja a társulási 

megállapodás módosításáról szóló, előterjesztésben foglalt határozati javaslatot.  

 

A képviselő-testület 7 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozza: 

 

 

114/2020. (X.27.)      határozat 

 

 

1. Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete hozzájárul, hogy a Kistérségi 

Egyesített Szociális Intézmény:  

- Idősek Otthona (9200 Mosonmagyaróvár, Lengyári utca 2.) telephely 2021. január 

1-től Virágoskert Idősek Otthona; 

- Idősek Klubja (9200 Mosonmagyaróvár, Szent István király út 109.) telephely 2021. 

január 1-től Mosoni Idősek Klubja; 

- Idősek Klubja (9200 Mosonmagyaróvár, Zichy Mihály utca 5. ) telephely 

2021. január 1-től Óvári Idősek Klubja; 

- Idősek Klubja (9155 Lébény, Iskola utca 13.) telephely 2021. január 1-től 

Lébényi Idősek Klubja; 

- Idősek Klubja (9241 Jánossomorja, Óvári út 4.) telephely 2021. január 1-től 

Jánossomorjai Idősek Klubja; 

- Idősek Klubja (9222 Hegyeshalom, Fő utca 158.) telephely 2021. január 1-től 

Hegyeshalomi Idősek Klubja; 

- Fogyatékossággal Élők Nappali Intézménye (9200 Mosonmagyaróvár, Lengyári 

utca 2.) telephely 2021. január 1-től Naposház Fogyatékossággal  Élők Nappali 

Intézménye; 

- Fogyatékossággal Élők Nappali Intézménye (9200 Mosonmagyaróvár, Szent 

István király út 155.)  telephely 2021. január 1-től Égszíntér Fogyatékossággal 

Élők Nappali Intézménye elnevezésre módosuljon, a Társulási Megállapodás 8. és 

9. pontjában átvezetésre kerüljön.  

 

2. Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete jóváhagyja, hogy Mosonmagyaróvár 

Térségi Társulás Társulási Megállapodása, 2021. január 1. hatállyal kiegészüljön Bezenye 

Községi Önkormányzat csatlakozásával, a Mosonmagyaróvár Térségi Társulás által 

fenntartott, Kistérségi Egyesített Szociális Intézményen keresztül, az idősek szakosított 

ellátását biztosító: Aranykor Idősek Otthona (9200 Mosonmagyaróvár, Soproni utca 65.); 

Virágoskert Idősek Otthona (9200 Mosonmagyaróvár, Lengyári utca 2.); Idősek 

Gondozóháza (9200 Mosonmagyaróvár, Soproni utca 65.) intézmények szolgáltatásaihoz; 

továbbá az idősek nappali ellátását biztosító: Óvári Idősek Klubja (9200 

Mosonmagyaróvár, Zichy Mihály utca 5.), Mosoni Idősek Klubja (9200 
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Mosonmagyaróvár, Szent István király út 109.) Hegyeshalomi Idősek Klubja (9222 

Hegyeshalom, Fő utca 158.) intézmények szolgáltatásaihoz. 

 

3. Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete hozzájárul, hogy Mosonmagyaróvár 

Térségi Társulás Társulási Megállapodás 8.j. pontja, mely a társulás által ellátott 

feladatköröket tartalmazza, 2021. január 1. hatállyal alábbiak szerint módosuljon:  

„8.ja. Hajléktalanok Átmeneti Szállása 9200 Mosonmagyaróvár, Barátság utca 20. 

Szolgáltató: Kistérségi Egyesített Szociális Intézmény 

              8.jb. Éjjeli Menedékhely, 9200 Mosonmagyaróvár, Barátság utca 20. 

Szolgáltató: Kistérségi Egyesített Szociális Intézmény” 

 

4. Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete hozzájárul, hogy a Társulási 

Megállapodás 2021. január 1. hatállyal kiegészüljön Mosonmagyaróvár Térségi Társulás 

tagtelepüléseinek határozatai alapján a Mosonmagyaróvár Térségi Társulás Kistérségi 

Egyesített Szociális Intézményén keresztül, a 9200 Mosonmagyaróvár, Barátság utca 20. 

szám alatti Hajléktalanok Átmeneti Szállása telephelyen biztosított „éjjeli menedékhely” 

szolgáltatáshoz csatlakozni kívánó települési önkormányzatokkal. 

 

5. Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete hozzájárul, hogy a jelen határozat 4. 

pontja értelmében a 2021. január 1-től hatályos Társulási Megállapodás 9.) pontjában 

átvezetésre kerüljenek az „éjjeli menedékhely” szolgáltatáshoz csatlakozni kívánó 

települések. 

 

6. Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete hozzájárul, hogy a Társulási 

Megállapodás 2. sz. melléklete helyébe jelen határozat 1. sz. melléklete lépjen. 

 

7. Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a Mosonmagyaróvár Térségi Társulás 

egységes szerkezetbe foglalt Társulási Megállapodását 2021. január 1. hatállyal jelen 

határozat 2. sz. melléklete szerinti tartalommal jóváhagyja. 
 

8. Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete felhatalmazza a polgármestert, hogy 

a Társulási Megállapodást 2021. január 1. hatállyal aláírja.  

 

9. Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri a polgármestert, hogy a 

döntésről a  Társulás elnökét tájékoztassa. 

 

Felelős:  Márkus Erika polgármester 

Határidő: testületi ülést követő 3 napon belül 

 

 

7.) Napirend 

a.) A szociális tüzelőanyag juttatásról szóló rendelet megalkotása 

7. melléklet 

 

Márkus Erika polgármester: a  rendelet-tervezetet megtárgyalta a humán bizottság. Kéri a 

bizottsági vélemény ismertetését.  

 

Kammerhofer Lívia elnök: a humán bizottság megtárgyalta és  elfogadásra javasolja a rendelet-

tervezetet a képviselő-testületnek. Fontos segítségnyújtásról van szó.  
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Márkus Erika polgármester: barnaszén kerül majd kiosztásra a rendelet szerint a rászorulóknak 

ehhez egy minimális önrészt kell majd hozzá tenni, amit a szociális keret terhére tudunk 

megtenni. A rászorulók részére tudunk segítséget nyújtani a téli tüzelő biztosításával. Azért 

barnaszén, mert azt tudják kiszállítani úgy, hogy ne a rászorulóknak kelljen feldolgozni. Ha fát 

kapnának, azt még fel kellene darabolni. Észrevétel javaslat ezzel kapcsolatban? Nincsen.  

 

A Képviselő-testület 7 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi rendeletet alkotta: 

 

11/2020.(X.30.)      önkormányzati rendelet 

  

Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a szociális 

tüzelőanyag juttatásról szóló önkormányzati rendeletét 

megalkotta. 

(A rendelet a jegyzőkönyv melléklete) 

 

 

b.) Szociális tüzelőanyag beszerzése 

 

Nusser Györgyné elnök: a pénzügyi bizottság egyhangúan elfogadta és elfogadásra javasolja a 

testületnek, hogy 147 q barna kőszén beszerzésére a legolcsóbb ajánlat kerüljön elfogadásra, 

amely az Ormosszén Szénkitermelő és Kereskedelmei Zrt-től érkezett. 

 

Márkus Erika polgármester: kérdés, észrevétel nem érkezett. Szavazásra bocsátja az 

előterjesztett határozati javaslatot. Aki a határozati javaslatot elfogadja, kézfenntartással 

jelezze. 

 

A képviselő-testület 7 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozza: 

 

 

115/2020. (X.27.)      határozat 

 

Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a szociális célú 

tüzelőt (barna kőszén) az Ormosszén Szénkitermelő és Kereskedelmei 

Zrt-nél rendeli meg. 

A szociális célú tüzelő beszerzéséhez – a támogatáson felüli -  önrészt az 

Önkormányzat a 2020. évi szociális normatíva terhére biztosítja.  

Felhatalmazza a polgármestert a szénszállítási szerződés megkötésére. 

 

Felelős: Márkus Erika polgármester 

Határidő: 2020. október 31. 

 

 

8.) Napirend 

Településrendezési terv módosításával kapcsolatos döntés  

8. melléklet 

 

Márkus Erika polgármester: 2020. július 28-i ülésén döntött a képviselő-testület Bezenye 

község településrendezési tervének módosításáról, az Agro-Limes Kft. részéről benyújtott 

telekalakítási kérelemről. A képviselő-testület 4:3 arányban támogatta a telekalakítást. 
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A képviselő-testület szeptember 22-i ülésén a horvát nemzetiségi önkormányzat elnöke 

kezdeményezte a telkesítés kérdésének újratárgyalását és a képviselő-testület döntésének 

visszavonását. Kezdeményezését a nemzetiségek jogairól szóló 2011. évi CLXXIX. törvény 

alapján alátámasztotta.  

Kérem a képviselő-testület ismételt döntését az ügyben.  

Az előterjesztést a pénzügyi bizottság megtárgyalta, kéri a pénzügyi bizottság javaslatának 

ismertetését. 

 

Nusser Györgyné képviselő: a pénzügyi bizottság megtárgyalta az előterjesztést és úgy döntött, 

hogy ebben a kérdésben nem kíván állást foglalni. 

 

Márkus Erika polgármester: megkérdezi, hogy van-e kérdés, észrevétel az előterjesztéssel 

kapcsolatban?  

 

Szakos Géza alpolgármester: jegyző úrtól kérdezi, hogy a nemzetiségi önkormányzat elnökének 

a javaslatát, amit befogadott, milyen alapon vezette elő? A törvény szerint javaslatot tehet a 

helyi önkormányzat feladatkörébe tartozó,  a nemzetiségi jogokat közvetlenül érintő ügy 

megtárgyalására. Igazából arra kíváncsi, hogy egy telekalakítási koncepció, hogyan érinti a 

kisebbségi jogokat és kiét? A nemzetiségi önkormányzat elnökétől is kérdezi, hogy ez a két 

dolog hogy vág össze? 

 

dr. Gáli Péter jegyző: a nemzetiségi önkormányzat elnöke arra való hivatkozással, hogy 

nemzetiségi alapjogokat érint ez a kérdés, kérte újratárgyalni a témát.  Erre a nemzetiségek 

jogairól szóló törvény 105. §-a  alapján lehetősége van. A nemzetiségi önkormányzat elnöke 

már a közmeghallgatáson kérte a határozat újratárgyalását. Erre álláspontja szerint lehetősége 

van. A bizonyítás nem a települési önkormányzat asztalán van. 

 

Szakos Géza alpolgármester: tulajdonképpen befogadták a nemzetiségi önkormányzat 

elnökének javaslatát, de nem vizsgálták, hogy meg van-e a tényleges jogi háttere. Jól értem? 

 

dr. Gáli Péter jegyző: ezt nem is vizsgálhatjuk ilyen szempontból, mert tanácskozási joga 

kapcsán jelezte ezt. Ezt jelezheti, jelezhette volna akár a július 28-i testületi ülésen is. 

 

Szakos Géza alpolgármester: a nemzetiségi önkormányzat elnökétől kérdezi, hogy a 

nemzetiségi jogokat hogyan érinti a telekalakítási koncepció közvetlenül, és kinek a kisebbségi 

jogait vizsgáljuk ilyenkor? 

 

Kammerhofer Róbert nemzetiségi önkormányzat elnöke: a törvényből csak egy kis szakaszt 

tetszett kiragadni. Az egészet tessék megnézni. A nemzetiségi jogokkal kapcsolatos törvény itt 

helyben a bezenyei horvátságra vonatkozik. A törvény kimondja, hogy a nemzetiségi 

önkormányzatnak milyen jogai vannak, mi érinti a nemzetiségi önkormányzatot.   

Olvasatomban minden egyes döntés, ami a helyi kultúra, oktatás, szociális, gazdasági döntés. 

Inkább úgy tenném fel a kérdést, hogy mi az, ami nem érinti a nemzetiségi jogokat. 

 

Márkus Erika polgármester: további kérdés, észrevétel, javaslat nincs. Tekintettel arra, hogy a 

telekalakítás kérdésében a képviselő-testület név szerint szavazott, ezért most is név szerinti 

szavazást kér.  

Szavazásra bocsátja a határozati javaslat „A” variációját, amely a következő:  
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„Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a község településrendezési eszközeinek 

módosítására, az Agro-Limes Kft. részéről érkezett telekalakítási kérelemről szóló 

67/2020.(VII.28.) határozatát megerősíti, hatályában és érvényében fenntartja.”  

Aki hatályában fenntartja és megerősíti a 67/2020.(VII.28.) határozatot, az igennel szavazzon,  

aki nem, az nyilván nemmel. 

 

Kammerhofer Lívia képviselő: nemmel szavaztam a telekalakítási kérelemmel kapcsolatban. 

Azt szeretném most tudni, hogy ha ugyanezt a nemet szeretném fenntartani, mert a véleményem 

ezzel kapcsolatban nem változott, akkor jelen esetben hogyan kell szavaznom?  

 

dr. Gáli Péter jegyző: a döntés az, hogy megindul a településrendezési eljárás,  vagy nem. Aki 

ezzel egyetért, hogy meginduljon, az igennel szavaz, aki nem ért egyet, az nemmel szavaz. 

 

Szakos Géza alpolgármester: két alternatíva van. Ez alapján az előterjesztés alapján vagy az A 

változatot vagy a  B változatot kell választani 

 

Márkus Erika polgármester: aki megerősíti és hatályában fenntartja a 67/2020.(VII.28.) 

határozatot, az neve elhangzása után igennel, vagy nemmel szavazzon.  

 

Névszerinti szavazás: 

 

Márkus Erika   nem 

Hiltser Mátyás  nem 

Antonovich Gáspár  igen 

Kammerhofer Lívia  nem 

Szakos Géza   igen 

Nusser Györgyné  igen 

Sándor Vincéné  igen 

 

 

A képviselő-testület 4 igen, 3 nem szavazattal az alábbi határozatot hozza: 

 

 

116/2020.(X.27.)     határozat 

 

 

Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a község 

településrendezési eszközeinek módosítására, az Agro-Limes Kft. részéről 

érkezett telekalakítási kérelemről szóló 67/2020.(VII.28.) határozatát 

megerősíti, hatályában és érvényében fenntartja. 

                        Felelős: Márkus Erika polgármester 

                        Határidő: azonnal 

 

Kammerhofer Róbert nemzetiségi önkormányzat elnöke: jegyző úrtól kérdezi, hogy a kérdéses 

napirendi pontban vizsgálta-e valaki az érintettséget a két képviselő tekintetében? 

 

Dr. Gáli Péter jegyző: nem kell vizsgálni az érintettséget. A válasz, nem.  

 

Kammerhofer Róbert nemzetiségi önkormányzat elnöke: volt-e bejelentés ezzel kapcsolatban, 

hiszen a tulajdonosváltás öt nappal előtte történt meg.  
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Dr. Gáli Péter jegyző: akkor sem kell vizsgálni. Mindenkinek saját magának kell bejelenteni az 

érintettségét. Az Mötv. 49. §-a úgy szól, hogy az önkormányzati képviselő köteles bejelenteni 

a személyes érintettséget.  

 

9.) Napirend 

2021. évi folyószámla hitel igénylés 

9. melléklet 

 

Márkus Erika polgármester elmondja, hogy a napirendi ponthoz tartozó előterjesztést a 

pénzügyi bizottság megtárgyalta, kéri az elnök asszonyt a bizottsági javaslat ismertetésére.  

 

Nusser Györgyné elnök: a pénzügyi bizottság megtárgyalta a 2021. évi folyószámla hitel 

igénylésével kapcsolatos előterjesztést.  Az OTP  indíkatív ajánlatot tett 2021-re vonatkozóan.  

Maximum 15 millió forint folyószámla hitelkeretet ajánl Bezenye Önkormányzata számára, 

figyelemmel a COVID-19 gazdasági hatásaira,  ill.  az önkormányzatokat is érintő,  jelenleg 

ismert kormányzati intézkedésekre tekintettel. Tulajdonképpen a gépjárműadót teljes 

egészében át kellett utalni a központi költségvetésbe, ezért kevesebb bevétellel számolhatnak 

2021-ben, mint amennyi 2020-ban realizálódott. Ha nem használnak fel semmit a folyószámla 

hitelkeretből, akkor 75.000,- Ft-ba kerül éves szinten a fenntartása. Ha felhasználják és mindig, 

egész évben 2021. szeptember 30-ig a teljes összeg ki lesz merítve, akkor éves szinten ez 

450.000,- Ft kamatot és 75.000,- Ft kezelési költséget jelent az önkormányzatnak. Javasolja a 

pénzügyi bizottság, hogy induljon meg a folyószámla hitel lehetősége, ami majd 2021. január 

1-jétől lesz 2020.09.30-ig. 

 

Márkus Erika polgármester: kérdés, észrevétel nincs, szavazásra bocsátja a 2021. évi 

folyószámla hitel felvételével kapcsolatos határozati javaslatot.  

 

 

A képviselő-testület 7 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozza: 

 

 

117/2020. (X.27.)       határozat 

 

 

1.) Bezenye Községi Önkormányzat   Képviselő-testülete folyószámlahitel (2021. évben)   

        igénybevételét rendeli el. 

 

       A  hitel  célja  :  működési bevétel-kiadási ütemeltolódás áthidalása  

(átmeneti likviditási szükséglet kezelése)                          

 

       A  hitel  összege :    15.000.000,- Ft 

 

       A  hitel  futamideje :   2021. szeptember 30-ig 

 

       Hitelfedezet :    Az Önkormányzat Képviselő-testülete kötelezettséget vállal: 

 a hitel visszafizetésére, valamint arra, hogy 

 a futamidő alatti évek költségvetésébe a felvett hitelt és járulékait 

betervezi és jóváhagyja. 
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Az Önkormányzat a hitel fedezeteként ajánlja fel a mindenkor hatályos 

jogszabályok alapján figyelembe vehető valamennyi költségvetési 

bevételét.  

 

A Testület nyilatkozik arról, hogy a már meglévő hitelekből, kezességvállalásokból és az 

igényelt hitelből adódó éves kötelezettségeit figyelembe véve nem esik a 2011. évi CXCIV. 

tv. 10. §. /3/ bekezdésében meghatározott korlátozás alá.  

 

2./ Felhatalmazást ad a Polgármesternek, hogy az 1./ pont szerinti feltételekkel történő 

hitelfelvétel ügyében eljárjon, és a hitelszerződést az Önkormányzat képviseletében a 

Bankkal megkösse. 

 

Felelős: Márkus Erika polgármester 

Határidő: 2020. december 31. 

 

 

10.)Napirend 

Műszaki ellenőr megbízása a művelődési ház felújításához 

10. melléklet 

 

Márkus Erika polgármester: az előterjesztést a pénzügyi bizottság megtárgyalta, kéri a bizottság 

elnökét a bizottsági javaslat ismertetésére.  

 

Nusser Györgyné képviselő: a pénzügyi bizottság elfogadta és elfogadásra javasolja a 

képviselő-testületnek a műszaki ellenőr megbízását az előterjesztés szerint. A bizottság 

észrevétele az volt, hogy az elektronikus építési napló megnyitására a műszaki ellenőr 

megbízatása terjedjen ki, amennyiben szükséges az elektronikus napló. 

 

Márkus Erika polgármester: a megbízási szerződés 3.1.2. és 3.1.6. pontjában szerepel az 

elektronikus napló vezetéssel kapcsolatos feladat. Nem szükséges kiegészíteni a szerződést. 

További észrevétel, javaslat nincs, javasolja a határozati javaslat elfogadását.  

 

 

A képviselő-testület 7 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozza: 

 

 

118/2020. (X.27.)      határozat 

 

1. Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete az előterjesztés 

mellékletét képező megbízási szerződést a Művelődési Ház felújításának 

műszaki ellenőri feladataira jóváhagyja.  

 

2. A Képviselő-testület 200.000.- Ft + ÁFA megbízási díj kifizetését az 

Önkormányzat 2021. évi költségvetéséből biztosítja. 

 

3. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a megbízási szerződés 

aláírására. 

  

Felelős: Márkus Erika polgármester 

Határidő: 2020. október 31. 
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11.)Napirend 

Közművelődési szakember beiskolázása 

11.melléklet 
 

Márkus Erika polgármester elmondja, hogy az előterjesztést   a humán  bizottság és a pénzügyi 

bizottsági is megtárgyalta. Kéri a bizottsági vélemények ismertetését. 

 

Kammerhofer Lívia elnök: a humán bizottság maximálisan támogatja, hogy beiskolázzuk a 

közművelődési szakembert. Ha nincs a feladatra ember és nincs összefogva, akkor nem is 

működik jól. Fettik Rezsőné remekül viszi a könyvtárat és szervez programokat, de a 

közművelődés szélesebb összefogására van szükség.  

 

Nusser Györgyné elnök: a pénzügyi bizottság támogatja a közművelődési szakember 

beiskolázását azzal a feltétellel, hogy kössünk tanulmányi szerződést. Hogy tisztában legyen 

vele az önkormányzat, hogy a közművelődési szakembernek  hány évig kell kötelezettséget 

vállalni, és Bezenyén kamatoztatnia a megszerzett tudását. Ezzel a kiegészítéssel elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot.  

 

Márkus Erika polgármester: elmondja, hogy 2021. január 1-jétől nem kap az önkormányzat  

normatív támogatást a kultúrára ha  a településnek  nincs ilyen szakembere.  

 

Schmatovichné Radics Klaudia bezenyei lakos: elmondja, hogy jelentkezett a közművelődési 

képzésre. Szívesen vállalta a képzést, s bízik benne, hogy sokat fog tanulni és tudását Bezenye 

javára tudja fordítani.  

 

Márkus Erika polgármester: bízik benne, hogy Fettik Rezsőné és Schmatovichné Radics 

Klaudia felvirágoztatja Bezenyén és Papréten a kultúrát.  

Javasolja a határozati javaslat elfogadását azzal a kiegészítéssel, amit a pénzügyi bizottság 

javasolt, hogy kössenek tanulmányi szerződést a közművelődési szakemberrel. A tanulmányi 

szerződés a képzés befejezését követő 1 évre szóljon.  

 

 

A képviselő-testület 7 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozza: 

 

 

119/2020.(X.27.)      határozat  

 

Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete Schmatovicné Radits 

Klaudiát beiskolázza a közművelődési szakember I. képzésre és vállalja a képzés 

költségeit.  

A képzés költségét, mely 174.000.- Ft, a 2020. évi költségvetéséből biztosítja, a 

vizsgadíjat pedig a 2021. évi költségvetésében tervezi.  

A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy Schmatovichné Radits 

Klaudiával kössön tanulmányi szerződést a képzés befejezését követő 1 évre.  

 

Felelős: Márkus Erika polgármester 

Határidő: azonnal, illetve 2021. évi költségvetés tervezése 
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12.) Napirend 

Papréti Művelődési Ház felújítási munkáinak támogatása 

12. melléklet 

 

Márkus Erika polgármester elmondja, hogy az előterjesztést   a humán  bizottság és a pénzügyi 

bizottsági is megtárgyalta. Kéri a bizottsági vélemények ismertetését. 

 

Kammerhofer Lívia elnök: a humán bizottság támogatja az előterjesztett határozati javaslat 

elfogadását a papréti művelődési ház felújítására.  

 

Nusser Györgyné elnök: a pénzügyi bizottság támogatja, hogy a 2020. évi költségvetésből 

200.000,- Ft-ot fordítsanak a papréti művelődési ház felújítására. Azzal a kiegészítéssel él a 

pénzügyi bizottság, hogy 2021. évi költségvetésből pedig biztosítsanak annyi forrást, ami 

elengedhetetlen a papréti művelődési ház rendbe tételére.  Emlékeztet arra, hogy a kampány 

során mit ígértek a paprétieknek. 

 

Márkus Erika polgármester: a papréti művelődési ház felújításához szükséges költség a 2021. 

évi költségvetésbe tervezésre kerül. Ebben az évben pedig 200.000 Ft-ot biztosítanak hozzá. 

 

Schmatovichné Radics Klaudia bizottsági tag:  a nyugdíjas klub és a nőegylet kezdeményezte 

a papréti művelődési ház rendbetételét. Szeretnének szekrényt, függönyt vásárolni és a parkettát 

felcsiszolni. Adventre várhatóan ezt meg tudják oldani.  

 

Szakos Géza alpolgármester: a javasolt összeget szeretné felülbírálni. Kéri a képviselő-testület 

támogatását, hogy rendkívüli kiadásként 2.500.000,- Ft-ot különítsenek el az idei költségvetés 

terhére a papréti művelődési ház felújítására, hogy az alapdolgokat el lehessen kezdeni és 

befejezni ebben az évben,  ablakfestés, tekepálya, nagyterem parkettázása, rendezvényasztalok, 

székek, szekrények.  

Jelezni szeretné, hogy a jövő évi költségvetés terhére Paprét fejlődése érdekében nagyobb 

anyagi áldozatot hozzon Bezenye Község Önkormányzata, mint amit az elmúlt években kapott 

ez a térség, tehát a nullától többet szeretnének. Szeretnének játszóteret, kültéri padokat, 

virágládákat. Szeretné, ha Paprét lakói nagyobb anyagi megbecsülést kapnának az 

önkormányzattól, tisztességes anyagi körülményeket szeretnének kérni, hogy ez a falurész is 

fejlődhessen. Most folyt be több 10 millió forint adóbevétel, folyamatos adóbevételt fizet a Fakt 

AG., értékesítik az ipari park területeit, állami támogatást is kapnak, ebből Paprét is szeretne 

részesedni. A 200 ezer forintos támogatást szeretné 2,5 millióra felemeltetni. 

 

Márkus Erika polgármester: azt gondolja, hogy a 2021. évi költségvetésnek része lehet, hogy 

Paprétre többet fordítanak. Az idei költségvetésben az alapokat kapja meg Paprét. Jövőre, ha 

lesz pályázati forrás, azt szeretnék megragadni. Azt szeretné, ha Paprét is fejlődne és szép, 

élhető község lenne Bezenyével együtt. 

Javasolja, hogy az idei költségvetésből 200 ezer forintot biztosítsanak a papréti művelődési ház 

felújítási munkáihoz és 2021-ben a papréti művelődési ház felújítása kerüljön befejezésre, a 

tekepálya akár pályázati forrásból felújításra kerülhessen.  

 

Kammerhofer Lívia képviselő: támogatja alpolgármester úr ötletét, hogy a papréti művelődési 

házra több forrást biztosítsanak. A jövő évi költségvetés terhére kellene ezt megoldani. Jól 

hangzik, hogy milyen bevételek vannak az adókból, de nem szabad elfelejteni az örökséget, 

amit ebben az évben ki kellett fizetni az önkormányzatnak.  Az önkormányzat biztonságos 
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működését azt szolgálja, ha a jövő évi költségvetés terhére biztosítanak nagyobb forrást Paprét 

számára.  

 

Szakos Géza alpolgármester: az érveket elfogadva, visszavonja a javaslatát. Bízik abban, hogy 

a jelzett összeget Paprét részére biztosítani fogja az önkormányzat a jövő évi költségvetésben.  

 

Márkus Erika polgármester: felmérést követően lehet konkrétabb összegekről beszélni Paprét 

vonatkozásában. Ezt meg kell tenni, hogy a jövő évi költségvetésbe tervezni tudjanak. További 

észrevétel, javaslat nincs,  szavazásra bocsátja a határozati javaslatot.  

 

A képviselő-testület 7 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

120/2020.(X.27.)     határozat 

 

Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a 2020. évi 

költségvetésében 200.000.- Ft-ot különít el a papréti művelődési ház 

felújítási munkáira, illetve a szükséges berendezések megvásárlására.  

 

Felelős: Márkus Erika polgármester 

Határidő: a 2021. évi költségvetés tervezése 

 

13. napirend 

Önkormányzat tulajdonában lévő sörpad garnitúrák, sátor és hangosítási eszközök bérbe adása 

13. melléklet 

 

Márkus Erika polgármester: elmondja, hogy a mai napon jutott tudomására, hogy a hangosító 

eszköz nincs olyan állapotba a szakemberek szerint, hogy azt bérbe lehessen adni. Ezért azt 

javasolja kihagyni.  

 

Nusser Györgyné elnök: a pénzügyi bizottság megtárgyalta az előterjesztést. A sátor bérbeadása 

vonatkozásában a bizottság  az előterjesztés szerinti 30 ezer forint bérleti díjat kicsit túlzónak 

tartja.   25 ezer forint + ÁFA összegben javasolja meghatározni a bérleti díjat. Azt is javasolja, 

hogy név szerint legyen megnevezve ki a felelős a sátor és az eszközök bérbeadásáért.  

 

A bérbeadásból befolyó bevételt javasolja, hogy a Bezenyei Polgárőr Egyesület kapja meg 

működési támogatás címén. 

 

Kammerhofer Lívia képviselő: amikor az önkormányzat sörpadokkal és sátorral tud támogatni 

rendezvényt, az nem volt forintosítva. Piaci alapon sátort, sörpadot bérelni, jelentős költség. 

Azzal, hogy meghatározzák a bérleti díjakat, forintosítani lehet a támogatás összegét, látszik, 

hogy ennek valós értéke van. 

 

Márkus Erika polgármester: az önkormányzat rendezvényeire, illetve az egyház rendezvényeire 

ingyenesen használatba adhatók az eszközök. Aki egyetért a javaslattal, hogy a sörpad 1.000,- 

Ft+ÁFA, a sátor 25. 000 Ft + ÁFA díjért kerüljön bérbeadásra, az szavazzon.  
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A képviselő-testület 7 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

121/2020.(X.27.)     határozat 

 

Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete az önkormányzat tulajdonát 

képező sörpad garnitúrákat, sátort magánszemélyeknek, egyesületeknek, civil 

szervezeteknek és szerveződéseknek, vállalkozóknak – igény esetén - bérbe adja az 

alábbi díjakért:  

- sörpad garnitúra      1.000.- Ft + ÁFA 

- sátor   25.000.- Ft + ÁFA 

 

A képviselő-testület úgy határoz, hogy a bérbeadásból befolyó összeget a Bezenyei 

Polgárőr Egyesületnek adja működési támogatás címén. 

 

Felelős: Márkus Erika polgármester 

Határidő: folyamatos 

 

 

14. Napirend 

Szigetköz Natúrpark Egyesületi tagság 

14. melléklet 

 

Márkus Erika polgármester: elmondja, hogy az egyesületnek 26 település már tagja, Bezenye 

nem tagja. Jelentős pályázati forrás kerül általuk meghirdetésre. A vidékfejlesztés, 

környezetvédelem és turizmus, ami leginkább passzol az ő profiljukba. 10.000,- Ft az éves 

tagsági díj. A  pénzügyi bizottság megtárgyalta, felkérem a pénzügyi bizottság elnök asszonyát, 

hogy ismertesse a bizottság javaslatát. 

 

Nusser Györgyné elnök: a pénzügyi bizottság egyhangúlag elfogadta és támogatja a Szigetköz 

Natúrpark Egyesületi tagsághoz való csatlakozást. 10.000,- Ft befizetését jelenti és lehetőséget 

arra, hogy esetleg pályázzunk és akár több millió forintot kapjuk. A pénzügyi bizottság 

javasolja a testületnek a Szigetköz Natúrpark Egyesületbe történő belépést. 

 

A képviselő-testület 7 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

122/2020.(X.27.)     határozat 

Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a 

Szigetköz Natúrpark Egyesület tagja kíván lenni, s vállalja  az éves tagdíj 

fizetését.   

A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a belépési nyilatkozat 

aláírására. 

 

Felelős: Márkus Erika polgármester 

Határidő: 2020. december 31. 
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15. Napirend 

Telek-kiegészítés címén értékesítésre kijelölt ingatlanok vételárának meghatározása 

15. melléklet 

 

Márkus Erika polgármester : elmondja, hogy vannak olyan telek darabok néhány tíz m2- től 

esetlegesen 100 m2 feletti területekig amit csak az adott ingatlan tulajdonosa tud a kert végében 

hasznosítani. Az értékesítésről már korábban döntött a képviselő-testület, a  vételár 

meghatározása a mai testületi ülés feladata. A pénzügyi bizottság megtárgyalta, felkérem a 

pénzügyi bizottság elnökét, hogy ismertesse a bizottság javaslatát.  

 

Nusser Györgyné elnök a pénzügyi bizottság egyhangúlag elfogadta, és elfogadásra javasolja a 

testületnek a határozati javaslatot, mely szerint, ha a terület nagysága: 

  

0 – 100 m² területnagyság esetén   1.000.- Ft/m²+ÁFA 

100 – 199 m² területnagyság esetén  1.500.- Ft/m²+ ÁFA 

200 – 300 m² területnagyság esetén   2.000.- Ft/m²+ ÁFA legyen az ár.  

 

Márkus Erika polgármester hozzáteszi, hogy a vevőnek vállalnia kell a telekmegosztással, a 

földhivatali ügyintézéssel kapcsolatos költségeket, valamint az ügyvédi költséget is. 

Ha nincs több kérdés észrevétel javaslat   az előterjesztést elfogadásra javaslom. 

 

A képviselő-testület 7 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

 

 

123/2020.(X.27.)     határozat 

 

Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete telek-kiegészítés címén értékesítésre 

kijelölt ingatlanok vételárát az alábbiak szerint határozza meg: 

 

0 – 100 m² területnagyság esetén   1.000.- Ft/m²+ÁFA 

100 – 199 m² területnagyság esetén  1.500.- Ft/m²+ ÁFA 

200 – 300 m² területnagyság esetén   2.000.- Ft/m²+ ÁFA 

 

A vételáron felül a vevőnek vállalni kell a telekmegosztással, a földhivatali ügyintézéssel 

kapcsolatos költségeket, valamint az ügyvédi költséget. 

 

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a telek-kiegészítés címén, a fenti 

vételáron a kijelölt ingatlanokat értékesítse. 

 

Felelős: Márkus Erika polgármester 

Határidő: folyamatos, 2021. június 30-ig 
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16.) Napirend 

Jogi állásfoglalás megtárgyalása 

16. melléklet 

 

Márkus Erika polgármester: jogi állásfoglalás érkezett a felszámolási eljárás során az 52 milliós 

sikerdíj ügyében. A pénzügyi bizottság megtárgyalt ezt a napirendet is,  kérem a bizottság 

elnökét ismertesse a bizottsági állásfoglalást.  

 

Nusser Györgyné képviselő: a pénzügyi bizottság azt javasolja a testületnek, hogy a jogi 

állásfoglalásban foglalt lépések mindegyikét tegye meg az üggyel megbízott ügyvéd az 

elévülési időn belül. 

 

Márkus Erika polgármester: kérdés, észrevétel, más javaslat nincs. Ezért javasolja, hogy a 

képviselő-testület adjon felhatalmazást a polgármesternek az ügyben az ügyvédi megbízás 

megkötésére a sikerdíj jogosságának felülvizsgálatára.  

 

A képviselő-testület 7 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

 

124/2020.(X.27.)     határozat 

 

Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete felhatalmazza Márkus 

Erika polgármestert, hogy adjon ügyvédi megbízást az 52 milliós sikerdíj 

jogosságának felülvizsgálatára.  A képviselő-testület felhatalmazza a 

polgármestert a szerződés megkötésére. 

 

Felelős: Márkus Erika polgármester 

Határidő: 2020. november 15. 

 

 

 

17.) Napirend 

„Tisztítsuk meg az Országot” pályázaton való részvétel 

17.melléklet 

 

Márkus Erika polgármester: a pénzügyi bizottság megtárgyalta a pályázaton való részvételt, 

kérem a bizottság elnökét ismertesse a  bizottság állásfoglalását. 

 

Nusser Györgyné képviselő:  a pénzügyi bizottság egyhangúlag elfogadta az előterjesztést, és 

elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek. Ezt a pályázatot akkor lehet majd felhasználni, 

ha önkormányzati területen van a szemét, annak az eltüntetésére. Van egy hulladék radar nevű 

applikáció, ha azt letöltjük, akkor a magánterületen lévő hulladékot láthatjuk. Úgy tudjuk 

megtisztítani a falunkat, ha egyrészt az önkormányzati területen lévő hulladékot a pályázati 

lehetőséggel, másrész a magánterületen lévő hulladékot a radar nevű applikáció használatával 

eltüntetjük.  

 

Márkus Erika polgármester: javasolja a képviselő-testületnek az előterjesztett határozati 

javaslat elfogadását, a pályázat benyújtására. 
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A képviselő-testület 7 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

 

125/2020.(X.27.)     határozat 

 

Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete támogatja a „Tisztítsuk 

meg az Országot” című kiírásra történő pályázati anyag elkészítését és 

benyújtását. 
 

Felhatalmazza a polgármestert a támogatási szerződés aláírására, valamint a 

szükséges nyilatkozatok és intézkedések megtételére. 

 

Felelős:    Márkus Erika polgármester 

Határidő: 2020. november 5. 

végrehajtás szempontjából 2021. március 31. 

 

 

18.) Napirend 

Árajánlat kérés a nyilvános testületi ülések kamera felvételeire  

 

Márkus Erika polgármester: a napirendi pont felvételét a pénzügyi bizottság elnöke javasolta. 

Kérem, foglalja össze és hozzunk róla egy határozatot. 

 

Nusser Györgyné képviselő: a pénzügyi bizottság javasolja, hogy a nyilvános testületi ülésekről 

kamera felvétel készítésére kerüljön sor, egy hiteles személy által. Hiteles honlapra és hiteles 

közösségi oldalra legyen feltöltve az ülésről készült teljes felvétel, nem kivágva a fontos, vagy 

nem fontosnak gondolt részeket. Ahhoz, hogy ez megtörténhessen, három cégtől kérjünk majd 

a szolgáltatásra árajánlatot. 

 

Szakos Géza alpolgármester: az ülésről jelenleg is felvételt készítő úr szerintem jól és 

lelkesedéssel végzi ezt a feladatot. Nem szükséges erre pénzt költenünk. Szerintem 

szívességből is elkészíti nekünk a felvételeket. Javaslom, hogy egy nyers anyagot bocsásson 

rendelkezésünkre. Ezt fel lehet tenni a honlapunkra. Ő meg további hasznosításra meg tudja 

tenni a maga kis feladatát. Feleslegesen ne költsünk pénzt ilyen dolgokra.   

 

Nusser Györgyné képviselő: a pénzügyi bizottság nevében szeretné megkérdezni, hogy az 

elejétől a végéig vágatlanul megkaphatjuk-e a felvételt, ingyen? 

 

Kammerhofer Róbert nemzetiségi önkormányzat elnöke: a nemzetiségi önkormányzat 

megbízásából van itt az úriember, természetesen bármikor. 

 

Szakos Géza alpolgármester: akkor együtt tudunk dolgozni ez ügyben? Mert én jogi aggályát 

nem látom. 

 

Kammerhofer Róbert nemzetiségi önkormányzat elnöke: a nemzetiségi önkormányzatnak volt 

egy gyűlése, ami alapján mindenképp szerettük volna rögzíteni az eseményeket. A helyi 

lakosság úgy érezte, hogy nem teljes mértékben jött át minden, ezért szerettünk volna 

lehetőséget biztosítani úgy a nemzetiségi, mint a községi önkormányzat testületi üléseinek a 

megtekintésére. A felvételeket szívesen odaadom. 
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Szakos Géza alpolgármester: kéri, hogy a nemzetiségi önkormányzat képviselő testülete a 

legközelebbi  ülésén ezt a kérést vitassa meg.  

 

Tipary Zsolt bizottsági tag: a korábbi vágatlan feltételeket hol lehet megtalálni? 

 

Kammerhofer Róbert nemzetiségi önkormányzat elnöke: azt én nem tudom, átadjuk az összes 

felvételt. 

 

Márkus Erika polgármester: azt gondolom, hogy napoljuk el ezt a kérdést. Ha pozitív elbírálást 

kapunk a nemzetiségi önkormányzattól, abban az esetben ezeket a felvételeket vágatlan 

formában a községi önkormányzat rendelkezésre bocsátják. Az önkormányzat facebook 

oldalára fel tudjuk tenni egy YouTube felületre.  

 

Nusser Györgyné képviselő: ez akkor tud működni, ha a nemzetiségi önkormányzattól pozitív 

visszajelzést kapunk. Ha nem kapunk pozitív visszajelzést, akkor szavazzuk meg, hogy kérünk 

három árajánlatot. 

 

Márkus Erika polgármester: akkor úgy fogom szavazásra bocsátani, hogy amennyiben a 

nemzetiségi önkormányzat rendelkezésre bocsátja a nyilvános testületi ülésekről készült 

vágatlan felvételeket az önkormányzat számára, árajánlat kérése nem szükséges. 

 

 

A képviselő-testület 7 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

 

126/2020.(X.27.)     határozat 

 

Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határozott, 

amennyiben a nemzetiségi önkormányzat rendelkezésre bocsátja a nyilvános 

testületi ülésekről készült vágatlan felvételeket az önkormányzat számára, akkor 

árajánlat kérése nem szükséges. 

 

Felelős:    Márkus Erika polgármester 

Határidő: 2020. november 30. 

 

 

 

Márkus Erika polgármester:  amennyiben a nemzetiségi önkormányzat úgy dönt, hogy nem 

bocsátja rendelkezésre a nyilvános képviselő-testületi ülésekről készült vágatlan felvételeket, 

akkor  3 árajánlatot kell kérni a testületi ülésekről felvétel készítésére.  
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A képviselő-testület 6 igen,1 tartózkodás szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

 

 

127/2020.(X.27.)     határozat 

 

Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határozott, 

amennyiben a nemzetiségi önkormányzat nem bocsátja rendelkezésre a 

nyilvános testületi ülésekről készült vágatlan felvételeket az önkormányzat 

számára, úgy felhatalmazzák a polgármestert, hogy a testületi ülésekről felvétel 

készítésére kérjen három árajánlatot.  

 

Felelős:    Márkus Erika polgármester 

Határidő: 2020. november 30. 

 

 

 

 

További kérdés, észrevétel nem volt, ezért a polgármester az ülést 19 órakor bezárta.  

 

 

 

K.m.f. 

 

 

 

 

Márkus Erika        dr. Gáli Péter 

polgármester        jegyző 

 

 

 

Kammerhofer Lívia                           Antonovich Gáspár   

hitelesítő        hitelesítő 

 

 

 


